
   
 
 

 

Styremøte i Finskstøverforeningen Norge 
Nettmøte, den 11. februar 2025, kl 19:00 

 
Til stede: Dag Rune Løvberg, Terje Nordbø, Egil Hanseseter, Per Gran 
og Trond Ivar Moen. 
Martine Lundberg og Tonje Bakke møtte ikke. 
 

Referat. 
 

Saksliste 
SAK 1/2025  Referat fra siste styremøte. 

Referat fra møtene 20.11.24 og 14.1.25 ble gjennomgått og godkjent. 
 
Sak 2/2025  Regnskap for 2024. 

Årets regnskap for 2024 ble fremlagt. Det viser et underskudd på kr. 1 012,89. 
Beholdning i bank er kr. 221 528,61. FFN sin beholdning av profilmateriell 
synes vanskelig å få i balanse. Det bør av den grunn foretas en gjennomgang 
av hva vi har i beholdning, for å se om FFN kan skaffe seg midler i årene 
fremover, gjennom dette salg. 
 

Sak 3/2025  Forslag til budsjett for 2025. 
Styrets forslag til budsjett for 2025 ble fremlagt. Stor aktivitet i 2025 og det vil 
av den grunn måtte regne med et underskudd på kr. 4 000,-. Det må jobbes 
med å skaffe gevinster som kan benyttes både i lotteriet til Årsmøte og Jakt og 
Fiskedagene på Elverum. 
 

Sak 4/2025 Forslag til årsberetning for 2024. 
Forslag til årsberetning for 2024 ble fremlagt. Den enkelte i styre gjennomgår 
forslaget og tilbakemelder til Trond Ivar. 

 
Sak 5/2025  RS NHKF. 
  NHKF har innkalt til RS helgen 25. til 27. april 2025. Følgende stiller fra FFN: 

• Egil Hanseseter 

• Per Gran 

• Dag Rune Løvberg 

• Reserve: Terje Nordbø. 



  
Sak 6/2025  Sædprosjektet, status fra nedsatt prosjekt. 
  Det ble i et utvidet styremøte med Avlsrådet 14.1.25 fattet vedtak på at: 

Eksisterende materiell samles og oversendes til styre i FFN og 
Avlsrådet. Med dette som grunnlag bør det konkluderes på hva en gjør 
videre. Likeledes hva som skal legges ut tilgjengelig for medlemmene. 

  Det jobbes videre sammen med Avlsrådet i denne sak. 
 
Sak 7/2025  Felles info på Hjemmesiden med Avlsrådet. 

FFN mener en har fått i gang et bra samarbeid med Avlsrådet. Dette bør det 
jobbes videre med gjennom flere utvida styremøter. Likeledes informere 
videre på vår hjemmeside og FB. 
 

Sak 8/2025  Finskstøverpokalen. 
Det har blitt sendt henvendelse til 4 klubber om mulighet til å kunne være 
teknisk arrangør for årets Finskstøverpokal. Alle disse måtte dessverre takke 
nei grunnet mange egne prøver og mangel på dommere. 
Det vil av den grunn i 2025 bli arrangert en dag til høsten hvor det enkelte 
medlem kan melde seg på prøve i egen klubb. Startkontingenten betales til 
klubben og kr. 100,- betales til FFN. 
Prøven er tilgjengelig for Finskstøvere som ikke har vært på prøve tidligere 
eller kun har 1 til 2 premie på åpen prøve fra før. Utover det må eier ha vært 
medlem i FFN det siste året. 
Lokal klubb blir teknisk arrangør og FFN koordinerer resultater. Premiering vil 
bli foretatt på neste års årsmøte. 
 

Sak 9/2025  Status rundt årsmøte/treff 
Terje og Trond Ivar orienterte om arbeidet så langt. Når det gjeller program på 
medlemsmøte etter årsmøte, må alle i styre komme opp med aktuelle tema. 
 

Sak 10/2025  Sponsorer/lotteri. 
Som en ser av budsjettet, må det jobbes med å få gevinster til lotteriene samt 
sponsorer. 
 

Sak 11/2025  Status rundt Det Nordiske møte 
Dag Rune og Per orienterte om det planlagte Nordiske møte som skal 
avholdes i Norge, helgen 4. – 6. april 2025. 
 

Sak 12/2025 Eventuelt 
  Ingen saker. 
 
Sak 13/2025 Neste styremøte. 
  Neste styremøte avholdes 5. mars 2025. 
 
Referent  

Trond Ivar Moen 


